
IZVOD IZ ZAPISNIKA 
sa 19. sjednice Skupštine Međimurske županije, održane 26. rujna 2024. godine, u Velikoj 

vijećnici Međimurske županije, R. Boškovića 2, s početkom u 9:00 sati 
 

Sjednicu je pozivom KLASA: 024-02/24-01/8, URBROJ:2109-02-24-01, od 20. rujna 
2024. godine sazvao Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine Međimurske županije.  

Sjednicu Skupštine otvorio je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine i utvrdio da je 
na sjednici nazočno 31 vijećnika.  

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Ivica Baksa, Ksenija Blagus, Vladimir Čituš, Dejan 

Drabić, Dragutin Glavina, Zvezdana Gazdek, Stjepan Horvat, Saša Horvat, Nikola Hren,  Igor 
Ivković, Željko Kofjač, Elvis Kralj, Ivan Kolmanić, Franjo Makovec, Ivan Martan, Zlatko 
Marciuš, Slađan Mihoci, Zdravko Mlinarić, Andreja Marić, Alojz Nestić, Dijana Novak, Mladen 
Novak (HNS), Mladen Novak, Željko Pavlic, Vladimir Peršić, Ivica Požgaj, Marija Prekupec, 
Nina Plaftak,  Zvonimir Siladi, Boža Škvorc i Dražen Vidović.  

Na sjednici nisu bili nazočni vijećnici: Ivan Borović, Marina Gradišer, Bojana Petrić, 
Mario Medved, Goran Kozjak,  Ljubomir Kolarek i Miljenko Zobić. 

Sjednici su bili nazočni i: Matija Posavec, župan, Petra Vadlja, pročelnica Službe za 
poslove župana, Tamara Blagus, pročelnica Upravnog odjela za Skupštinu, opću upravu i 
pravne poslove, Anita Strniščak, pročelnica Upravnog odjela proračun i javnu nabavu, Lidija 
Farkaš, pomoćnica pročelnice, dr.sc. Anita Perešin, pročelnica Upravnog odjela za 
međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije, Nives Kolarić Strah, pročelnica 
Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport, Maja Odrčić – Mikulić, pročelnica Upravnog 
odjela za civilno društvo i ljudska prava, dr.sc. Sonja Tošić – Grlač, pročelnica Upravnog 
odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, Tibor Vegh, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, gradnju i zaštitu okoliša, Darko Radanović, pročelnik Upravnog odjela za 
gospodarstvo, poljoprivredu i turizam, Natalija Šoltić, pročelnica Službe za unutarnju reviziju, 
Đurđica Hamer, ravnateljica Županijske uprave za ceste Međimurske županije, dr.sc. Mario 
Šercer, ravnatelj Metalske jezgre te predstavnici medija. 

Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine dao je na prihvaćanje Izvod iz zapisnika sa 18. 
sjednice Skupštine Međimurske županije. 

Bez primjedbi, jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika prihvaćen je Izvod iz 
zapisnika sa 18. sjednice Skupštine Međimurske županije. 
 

Prema Poslovniku Skupštine vijećnici su održali aktualni sat. 
 
Mladen Novak, vijećnik (HNS) istaknuo je da se prema školskom programu 3. razreda 

predviđa posjet Muzeju Međimurja Čakovec, no, koliko mu je poznato, pojedini roditelji ne 

mogu ili im je teško isfinancirati ulaznice, pogotovo ako nisu iz okolice Čakovca, a i prijevoz je 

velika stavka. Shodno navedenom, pitao je postoji li mogućnost da se školskoj djeci jednom 

godišnje omogući „besplatan“ posjet Muzeju Međimurja Čakovec dodavši kako se ne radi o 

prevelikoj stavci. Ujedno je sve nazočne pozvao na Dane svetog Jeronima u Štrigovi. 



Nives Kolarić Strah, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport 

odgovorila je da Međimurska županija ima sklopljen ugovor o prijevozu učenika svih 

osnovnih škola kojima je osnivač, a samim ugovorom utvrđeno je pravo prijevoza učenika do 

100 kilometara van redovnog prijevoza. Škole s manjim brojem učenika koriste to pravo i 

dogovoreno je sa samim prijevoznikom - Rudi Expressom, da se zajedno voze i organiziraju 

odlazak na izlet odnosno da koriste besplatan prijevoz. Također, na sastanku s ravnateljima 

osnovnih škola, gdje je napomenuta problematika, dana je uputa da si na taj način 

organiziraju i koriste prijevoz. Godišnja karta za neograničen broj ulazaka u Muzej iznosi 

150,00 eura što po djetetu iznosi 1,00 do 2,00 eura.  Muzej se ne može odreći te naknade 

zbog svih svojih troškova, a Županija će razmotriti mogućnost financiranja ulaznica.  

Dijana Novak, vijećnica pitala je kakva je situacija oko izgradnje školske sportske 

dvorane u Domašincu. 

Matija Posavec, župan je odgovorio da je 17 projekata dogradnje i izgradnje škola, 

odnosno školskih dvorana  prijavljeno za sufinanciranje iz Nacionalnog plana oporavka i 

otpornosti. U 12 slučajeva dogradnja, rekonstrukcija ili izgradnja škola i 5 projekata vezano 

za izgradnju sportske dvorane. Za neke je Županija dobila suglasnosti, za neke čeka iste, a  u 

neke projekte će ući sama. Što se tiče Domašinca, tamo je uz dogradnju škole planirana i 

izgradnja sportske dvorane. Bile su planirane 4 učionice u dogradnji, međutim, sad je revizija 

projekta da se to svede na 2 učionice, da se izgradi spojni hodnik i da povezuje školu sa 

sportskom dvoranom. Usto, u Domašincu ide i vanjsko uređenje. Kad bude revizija projekta 

gotova Županija takve projekte prijavljuje na fondove i kad dobije sufinanciranje kreće 

investicija odnosno postupak javne nabave. U tom konkretnom slučaju, očekuje potporu 

Općine Domašinec da i oni sufinanciraju taj projekt, kako bi se isti što brže i lakše realizirao. 

A s obzirom na dobru volju i atmosferu u Općini za taj projekt, ne sumnja da će to biti jedan 

od onih projekata koji će krenuti čim se dobije odobrenje za početak izvođenja radova.  

Dejan Drabić, vijećnik kazao je da je na prethodnoj sjednici Skupštine dao prijedlog 

da se za sve centre izvrsnosti Međimurske županije organizira javna promocija s ciljem 

informiranja roditelja o mogućnostima upisa djece. Župan je prijedlog prihvatio, ali na žalost 

ove godine to nije realizirano. Kao voditelj Centra izvrsnosti informatike Međimurske 

županije pohvalio je Upravni odjel za obrazovanje, kulturu i sport koji se angažirao u 

informiranju škola. Ipak, povratne informacije pokazuju da većina roditelja nije primila te 

informacije jer je dosta škola ulogu informiranja zanemarilo ili je nije sustavno provelo. S 

obzirom na važnost praćenja suvremenih tehnoloških smjernica, smatra da je neophodno 

otvoriti Centar izvrsnosti iz robotike slijedeći primjer susjedne županije. Također, uzimajući u 

obzir rastuće troškove i inflatorna kretanja potrebno je povećati financiranje centara 

izvrsnosti te uvesti sustav evaluacija kao podršku budućim odlukama. Shodno navedenom, 

pitao je, planira li Županija poduzeti navedene korake te u kojem se roku može očekivati 

realizacija predmetnih prijedloga. 

Drugo, pohvalio je Upravni odjel za civilno društvo i ljudska prava na iscrpnom i  

kvalitetnom pisanom odgovoru na pitanja sa prethodne sjednice Skupštine. Iz odgovora je 

vidljivo da se ulažu značajni napori u integraciju pripadnika romske nacionalne manjine, no 



rezultati, usprkos ulaganjima, nisu zadovoljavajući. Naglasio je da je posebno ukazao na 

neprihvatljiva ponašanja pripadnika romske nacionalne manjine na parkiralištima dućana u 

naseljima u blizini romskih naselja. Iako su poslije njegovog izlaganja provedene kontrole 

koje su privremeno poboljšale situaciju, nakon nekoliko tjedana stanje se vratilo na staro. S 

obzirom na sve učestalije neželjene događaje, uključujući krađe, i ograničenost djelovanja 

Županije po ovom pitanju, jer je briga o romskoj nacionalnoj manjini vezana uz nacionalnu 

razinu, pitao je može li Županija, slijedom antikorupcijske inicijative Vlade RH, predložiti Vladi 

da se, slično kao što su povećane plaće dužnosnika, povećaju socijalna i druga prava kako bi 

se smanjila učestalost krađa i drugih incidenata. Ako je navedeni pristup uspješno djelovao 

na smanjenje korupcije kod dužnosnika, postoji li mogućnost da se isti model primijeni i na 

ovu problematiku. 

Na prvo pitanje, Matija Posavec, župan odgovorio je da pitanje centara izvrsnosti, i to 

je opće poznato, nailazi na snažnu potporu Međimurske županije. U proteklih nekoliko 

godina putem srednjih škola osnovano je nekoliko centara izvrsnosti. U Gimnaziji djeluju 

centri izvrsnosti iz biologije, kemije, fizike, matematike te iz umjetničkog područja. Udruga 

Mladi informatički stručnjaci u suradnji s Međimurskim informatičkim klubom i Tehnološko - 

inovacijskim centrom Međimurje ima svoj Centar izvrsnosti iz informatike zahvaljujući 

kojemu imamo državne, pa čak i europske prvake. Također, Graditeljska škola ima Centar 

izvrsnosti za umjetničku keramiku. Svaki od tih centara u prosjeku je sufinanciran iz 

županijskoga proračuna oko 25.000,00 eura iz čega proizlazi da se više od 100.000,00 eura 

izdvaja za centre izvrsnosti. Kad se u okviru obrazovnog sustava pojavi ideja za nekim 

centrom izvrsnosti koji ima svoje argumente Županija će to svakako podržati. A sam razvoj 

inovativnosti može se promatrati i u kontekstu infrastrukturnih ulaganja. Primjerice u 

Međimurju je jako značajan projekt popularizacije STEM-a. Za Centar kreacije i inovativnosti 

STEM područja je gotova projektna dokumentacija, a riječ je o Centru koji će biti velika stvar i 

za učenike i za nešto stariju populaciju. Dakle, definitivno se ide u zacrtanom smjeru da se 

mladi školuju za tržište rada i za ono što Hrvatsku, Europu i svijet čeka u budućnosti. Prema 

tome, svaka ideja u tom kontekstu je dobro došla, a s obzirom da će Županija uskoro provesti 

javnu raspravu glede županijskog proračuna, rekao je da vjeruje da će se vijećnik osobno 

uključiti u istu.   

Ksenija Blagus, vijećnica pitala je kako napreduju radovi na sportskoj dvorani u Svetoj 

Mariji i kad se može očekivati njihov završetak, čemu se svi stanovnici Svete Marije, a 

posebno učenici, jako raduju.  

Matija Posavec, župan istaknuo je da je veliko zadovoljstvo privoditi kraju projekt o 

kojem su žitelji općine sanjali posljednjih 15-20 godina. Izgradnja sportske dvorane u Svetoj 

Mariji nije samo izgradnja dvorane, nego ona obuhvaća i adaptaciju učionica i prilagodbu za 

jednosmjensku nastavu i taj projekt je gotov s početkom ove školske godine. U planu je da se 

radovi na sportskoj dvorani završe do kraja ove kalendarske godine te je shodno tome rekao 

i načelnici Općine da počne lagano koncipirati svečanost otvorenja jer je to velika stvar za 

mještane Svete Marije. Paralelno s gradnjom objekta, uredit će se i vanjski sportski tereni te 



će se u tom dijelu Svete Marije zaokružiti cjelinu namijenjenu okupljanju mještana, sportu, 

rekreaciji i zdravom životu. 

Igor Ivković, vijećnik izrazio je nezadovoljstvo što u 100 dana nije dobio odgovor na 

brojna pitanja koja je postavio na 18. sjednici Skupštine glede Izvješća Državne revizije o 

stanju u Međimurskoj županiji u kojem je nabrojeno 11 grupa nepravilnosti. U predmetnom 

Izvješću, među ostalim, naznačeno je da su u 14 predmeta javne nabave uočene 

nepravilnosti. Slijedom navedenog, pitao je, tko su bili ponuditelji, koji su to predmeti 

nabave te je li među tih 14 predmeta bilo koja tvrtka potpredsjednika Skupštine Ivice Bakse. 

Matija Posavec, župan odgovorio je da sama atmosfera koja se stvara oko nekih 

stvari iz vijećnikovog pitanja proizlazi koliko je ona ciljana i namjerna i koliko se zapravo 

umjetno stvara nekakva fama o nekakvim potencijalnim nepravilnostima. Naglasio je da je 

čitao brojne nalaze Državne revizije od općina, gradova, županija, ali i reviziju državnog 

proračuna. A nalaz revizije države je puno gori od nalaza revizije Međimurske županije. I 

sada, bačena je jedna ljaga i to ne slučajno. Kao što nije slučajno niti ovo sve sa 

potpredsjednikom Skupštine zadnjih dana već je itekako koordinirano i ciljano. Međutim, 

rekao je da je bez obzira na sve spreman dati svaki zarez i svaku crticu van te da u javnoj 

nabavi nema nepravilnosti. Svi postupci javne nabave, kojih ima jako puno, su itekako 

transparentno napravljeni. A s obzirom da ne sudjeluje u javnoj nabavi te mu nije poznato 

tko su izvođači radova zamolio je pročelnicu Anitu Strniščak koja je stručna, certificirana i 

ovlaštena osoba za provođenje postupaka javne nabave, uz to apolitična, da odgovori na 

pitanje vijećnika. 

Anita Strniščak, pročelnica Upravnog odjela za proračun i javnu nabavu odgovorila 

je da u postupcima javne nabave nisu utvrđene nepravilnosti, nego je Državna revizija dala 

preporuke. A preporuke su date iz razloga što su u nekoliko postupaka javne nabave 

prihvaćene ponude koje su više od procijenjene vrijednosti nabave što nije u suprotnosti sa 

zakonom. Radi se o nekakvih 13 ili 14 postupaka. Primjerice jedan postupak odnosi se na 

prijevoz učenika osnovnih škola, što je zakonska obveza Županije da organizira prijevoz, u 

kojem je u otvorenom postupku javne nabave zaprimljena jedna ponuda - Rudi Expressa. Ta 

ponuda je prihvaćena da se osigura prijevoz učenika osnovnih škola. Sljedeći je postupak 

glede poštanske usluge gdje je nažalost samo jedan ponuditelj na tržištu koji zadovoljava sve 

uvjete isporuke poštanskih pošiljaka. Tu je i nekoliko postupaka jednostavne nabave. Jedan 

od njih je u Područnoj školi Peklenica gdje se uređivalo igralište te je u tijeku izvođenja 

radova utvrđeno da bi trebalo napraviti zaštitnu ogradu i pristupni put kako bi osigurali veću 

sigurnost djece, pa je u samom postupku sklopljen dodatak ugovora kojim je povećana 

vrijednost ugovora. Glede firme Interkast, rekla je da smatra da nije među dobavljačima, ali 

da će provjeriti i pisano odgovoriti. Na kraju je još jednom naglasila da se ne radi o 

nepravilnostima, nego o preporukama Državne revizije. Uostalom, svi u Hrvatskoj, zbog 

situacije na tržištu rada i usluga, ratnog stanja, korone i svega ostaloga su prisiljeni prihvaćati 

ponude veće od procijenjene vrijednosti nabave i to nije protuzakonito. 

Igor Ivković, vijećnik referiravši se na odgovor rekao je da se župan uopće ne dotiče 

teme, nego vrluda okolo sa rečenicama, umjesto da se u ovih 100 dana pribavio odgovor koji 



se može pribaviti u roku od 5 minuta. Iako je u nalazu nabrojeno 14 predmeta u kojima su 

uočene nepravilnosti i dat je financijski okvir, kao i zadnji put, tako i sada, župan je rekao da 

nema nikakvih nepravilnosti, a onda pročelnica veli da nisu nepravilnosti nego preporuke. 

Usto, znakovito je što se župan ne sjeća tvrtke Interkast ili bilo koje druge tvrtke 

potpredsjednika Skupštine. Shodno navedenom vijećnik je zatražio pisani odgovor.  

Zvonimir Siladi, vijećnik pitao je tko je odgovoran za dnevne oscilacije vodostaja 

registrirane na mjernim postajama Varaždin i Donja Dubrava. Vodostaji se bilježe svakih 15 

minuta, a uobičajena dnevna kolebanja visine vode veća su od 1 metra, više puta u tijeku 

dana, bez obzira na hidrološke prilike. Usto, pitao je, uključuje li pravo na upravljanje vodnim 

resursima, koje je dodijeljeno Hrvatskim vodama odnosno HEP-u, i dozvolu za devastaciju 

živog svijeta u vodi i njenoj okolici. Poznato je da obje tvrtke, bez obzira koja je odgovorna, 

imaju zaposlene biologe, da se hidrološki režim odnosno količina vode koja se propušta kroz 

hidrocentralu određuje preko glavnog dispečera u Zagrebu, ali još uvijek stoji pitanje trebaju 

li te promjene u jednom danu biti toliko šokovite da ovako djeluju na sav živi svijet u vodi i 

oko nje. 

Drugo, istaknuo je da je zgrada stare osnovne škole u Kotoribi izgrađena 1860. godine 

i smatra se najstarijom školskom zgradom u Međimurskoj županiji. Zgrada je napuštena prije 

15 godina, dovršetkom izgradnje nove Osnovne škole i školske dvorane Jože Horvata u 

Kotoribi. Od tih 15 godina do sada, zgrada koja je odškolovala više od 1000 učenika je 

ogoljena izvana i iznutra, okoliš je zarastao u korov i kroz tih 15 godina se dokazalo da Općina 

nema kapaciteta tu zgradu privesti nekoj namjeni. S obzirom da mu je poznato da je župan 

više puta sudjelovao u razgovorima oko buduće namjene, uputio je molbu da se, kroz 

europske projekte, županijski proračun ili bilo što drugo, angažira da predmetna zgrada ne 

ostane sramota ne samo Općine Kotoriba, nego i Međimurske županije. Shodno navedenom, 

pitao je razmatra li župan mogućnost da, zbog svog povijesnog i kulturnog značaja, 

predmetno zdanje zaslužuje svoje mjesto u županijskom proračunu za 2025. godinu.  

Na drugo pitanje, Matija Posavec, župan odgovorio je da se prati sudbina stare 

školske zgrade u Kotoribi koja je bila u vlasništvu Međimurske županije, pa je na zamolbu 

Općine Kotoriba prenijeta u njihovo vlasništvo s ciljem da se ista uredi. Međutim, to se nije 

napravilo, pa sad prvo treba definirati buduću namjenu objekta i prema tome potražiti izvor 

financiranja u EU fondovima. Prema tome, ako postoji dobar projekt ili možda privatni 

investitor, Županija je za to itekako zainteresirana. Uostalom, u županijskim uredima u 

Kotoribi su smještene Turistička zajednica i Javna ustanova Međimurska priroda s ciljem da 

osmišljavaju, predlažu, kreiraju i vide kako na najbolji način iskoristiti ovaj projekt školske 

zgrade. 

 Potom se referirao na prethodno pitanje odnosno komentar vijećnika Ivkovića 

istaknuvši da vijećnik naravno zna što je prava istina, ali govori drugo za govornicom 

Županijske skupštine. Pojasnio je da je cijeli taj odabir oko izvođača radova u ovome 

trenutku vrlo kompliciran. Primjerice, jučer je peti puta poništen natječaj za adaptaciju 

Memorijalne kuće Ladislava Kralja Međimurca, preko puta Međimurske županije, jer se nitko 

nije javio na natječaj. A ukoliko se isti još jedanput poništi morat će vratiti novce. Poništen je 



i natječaj za adaptaciju zgrade Feštetića u Pribislavcu vrijedan 6 milijuna eura zato što je 

ponuda bila veća za milijun eura. Na natječaj za adaptaciju škole u Donjem Vidovcu 

procijenjene vrijednosti 250.000,00 eura, stigla je najpovoljnija ponuda u iznosu od 

340.000,00 eura. I sad postoje dvije mogućnosti. Ili prihvatiti tu najjeftiniju ponudu, koja je 

veća od procijenjene vrijednosti i osigurati vlastitim sredstvima učešće ili vratiti sredstva iz 

EU fondova. I to je ono što je Županija u nekim projektima napravila i na to je ukazala 

Državna revizija.  

Andreja Marić, vijećnica zahvalila se što je na 16. sjednici Županijske skupštine koja je 

održana 7.3.2024. godine prihvaćena njezina inicijativa za uvođenjem predmeta „Zdravstveni 

odgoj i obrazovanje“ kao izvannastavne aktivnosti u škole kojima je osnivač Međimurska 

županija te je u svezi toga pitala sljedeće: „Koliko je zainteresiranih škola/učenika? Jeste li 

stupili u kontakt s Gradom Rijekom vezano uz provođenje predmeta i radnih materijala koji 

su predstavljeni u Gradu Rijeci 23.9.2024.? Koliko predviđate potrebnih sredstava za 

provođenje nastave? Kada bi nastava krenula kod nas? Kako bi izgledala provedba?“. 

Drugo, u svezi palijativne skrbi u Međimurju rekla je da je do sada Županijskoj bolnici 

Čakovec bilo odobreno 2 palijativna kreveta, a po novoj mreži zdravstvene zaštite 

predviđeno je 25 kreveta odnosno postelja. Popunjenost za navedena 2 kreveta bila je u 

2022. godini 11,78 posto, dakle niska, o čemu svjedoči i ove godine (1-3 pacijenta po danu). 

Odjela nema, a pacijenti su raspršeni po bolnici, po potrebi. S obzirom da je planu Centar za 

palijativnu skrb odraslih i djece (stari Feštetić – 25 postelja) pitala je sljedeće: „Koja je 

strategija naše Županije i zdravstvenih ustanova glede organizacije palijative i osoblja koje će 

raditi u navedenom Centru? Koja nam je strategija glede edukacije stanovništva (bolesnika i 

članova obitelji) o indikacijama za proglašenje bolesnika palijativnim, ali i edukacije 

zdravstvenih djelatnika? Kakva je aktualna i buduća situacija s mobilnim timom palijativne 

skrbi?“. Usto, pohvalila je volontere i udrugu „Pomoć neizlječivima“ koji daju veliki doprinos 

u skrbi bolesnika te je sve prisutne pozvala na stručni skup „Palijativna skrb temeljena na 

dokazima“ u organizaciji Doma zdravlja koji će se održati u Metalskoj jezgri 10.10.2024. 

godine. 

Na prvo pitanje, Nives Kolarić Strah, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, 

kulturu i sport odgovorila je da Međimurska županija planira uvesti Zdravstveni odgoj i 

obrazovanje od sljedeće školske godine. Kao što je u suradnji s Gradom Rijekom, Županija 

preuzela njihov plan i program Građanskog odgoja koji je uveden u 15 osnovnih škola i kojim 

je obuhvaćeno oko 300 učenika od prošle školske godine na isti način planira preuzeti i 

Zdravstveni odgoj i obrazovanje. Stručne službe Grada Rijeke prošle školske godine sa 

stručnim službama Zavoda za javno zdravstvo i sveučilišnim profesorima Medicinskog 

fakulteta u Rijeci pripremali su Priručnik i organizirali edukaciju za nastavnike odnosno 

stručne suradnike koji će provoditi Zdravstveni odgoj i obrazovanje. I u nekakvom 

zajedničkom razgovoru i dogovoru bilo je da oni krenu ove školske godine, a s obzirom da je 

Priručnik tek sad objavljen i predstavljen, na temelju njihovih iskustva u Međimurskoj 

županiji će provedba krenuti sljedeće školske godine.  



Na drugo pitanje vezano uz razvoj palijativne skrbi u Međimurskoj županiji, Matija 

Posavec, župan odgovorio je da je situacija žalosna i žalosno je da ne postoji kod onih, koji 

mogu donijeti odluku, svijest o potrebi Međimurja da razvija sustav palijativne skrbi. Naime, 

u želji da se jača socijalna osjetljivost i da Međimurje ima Centar palijativne skrbi definirani 

su kriteriji i prostor, povezalo se sa zdravstvenim ustanovama, tražilo se da uđemo u mrežu, 

ishođena je sva projektna dokumentacija i u konačnici taj projekt je stavljen u Razvojni 

sporazum Sjever koji je potpisan s Vladom Republike Hrvatske. Ishođena je  građevinska 

dozvola i obično se nakon građevinske dozvole raspisuje natječaj za izvođača radova. 

Građevinska dozvola došla je krajem prosinca odnosno početkom siječnja kada je osnivačka 

prava nad Županijskom bolnicom Čakovec preuzela država. I država je rekla: „Sad smo mi 

gazde, nećete dobiti Centar“. I ta građevinska dozvola stoji na stolu od siječnja. A Zadarska 

županija je direktnom odlukom Vlade dobila 6 milijuna eura za razvoj sustava palijativne 

skrbi.  Naglasio je da na svakoj sjednici Vlade, kumi i moli, usto piše pisma ministru i pisma 

premijeru glede suglasnosti. Formiralo se novo Upravno vijeće te je rekao predsjednici da 

traži suglasnost od Ministarstva. Međutim, ništa se ne događa te se postavlja pitanje o 

kakvoj pomoći i podršci pričamo. Brojni pohodi su proteklih tjedana bili kod ministra osobno 

u Ministarstvu zdravstva, nažalost ne zbog teme razvoja zdravstvene zaštite u Međimurju, 

nego zbog nekih drugih kadrovskih ili političkih odluka te ostaje za vidjeti kako će se to 

rasplesti. Palijativna skrb treba brojnim sugrađanima, a sustav palijative je prioritet 

Međimurske županije te se razmišljalo da se ista prebaci na Dom zdravlja, obzirom da je isti u 

Županijskim osnivačkim pravima, i tada to može krenuti odmah, ekspresno i brzo. Za sada, 

dok se ne izgradi Centar, formiran je mobilni palijativni tim i uspostavljena je odlična 

suradnja s udrugom „Pomoć neizlječivima“. Županija je nedavno dobila pismo 

pravobranitelja osoba s invaliditetom koji je pitao kakva je situacija po pitanju palijativne 

skrbi u Međimurju te je u odgovoru, između ostaloga, uputila molbu da pošalje pismo 

ministru glede suglasnosti. I on je poslao jedno lijepo pismo, gdje je rekao „Ministre, ovo je 

Vaša zakonska obaveza. Ako regionalna samouprava traži i želi sufinancirati palijativni centar 

Vi ste zakonom dužni to njima omogućiti.“ I sad se čeka reakcija iz resornog Ministarstva.  

Andreja Marić, vijećnica istaknula je da se slaže oko svega izrečenoga glede tehničkih 

problema te se toplo nada da će se i saborski zastupnici potruditi oko predmetnog pitanja. 

Ali nije tu samo pitanje zgrade, nego i osoblja. Poznato je da se radi o teškim pacijentima 

kojima je potrebno pružiti veliko medicinsko znanje i empatiju te je apelirala da se vodi 

računa o planiranju osoblja.  

Ivica Baksa, vijećnik zbog nedavnog istupa kolege zastupnika u Hrvatskom saboru 

zatražio je da se pribavi popis svih dobavljača i izvođača radova za Županijsku bolnicu 

Čakovec te dokumenti što je sve dobavljala ili radila firma Interkast, firma Inter Grupa IBK i 

firma Harrison Dauman Group za istu. 

 

Po završetku aktualnog sata,  Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine otvorio je 
raspravu o predloženom dnevnom redu. 

 



Bez rasprave, jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika Skupština je utvrdila 
sljedeći dnevni red: 

 
1. POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 

2024. GODINU 

2. IZVJEŠĆE O RADU ŽUPANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RAZDOBLJE OD  01. SIJEČNJA 

DO 30. LIPNJA 2024. GODINE 

3. INFORMACIJA – GOSPODARSTVO MEĐIMURSKE ŽUPANIJE U 2023. GODINI 

4. PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI JEDNOKRATNE FINANCIJSKE POTPORE REDOVNIM 

STUDENTIMA ZA AKADEMSKU GODINU 2024./2025. 

5. PRIJEDLOG II. IZMJENA I DOPUNA FINANCIJSKOG PLANA I GODIŠNJEG PLANA 

GRAĐENJA I ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 2024. GODINU 

6. IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE – TEKUĆE ZALIHE ZA 

RAZDOBLJE 01.01.-30.06.2024. GODINE 

 

Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine istaknuo je da je Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise raspravio o svim točkama dnevnog reda te nije imao primjedbi. 

Potom se prešlo raditi po točkama dnevnog reda.  

TOČKA 1. 
POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. 

GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna 

Međimurske županije za 2024. godinu. Polugodišnji izvještaj je utvrdio župan te ga je 

predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Polugodišnjem izvještaju. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
o izvršenju proračuna Međimurske županije za 2024. godinu 

 
TOČKA 2. 

IZVJEŠĆE O RADU ŽUPANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RAZDOBLJE OD  01. SIJEČNJA DO 

30. LIPNJA 2024. GODINE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu župana Međimurske županije 

za razdoblje od  01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine. Izvješće je utvrdio župan te ga je 

predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Uvodno obrazloženje podnio je Matija Posavec, župan. 
 



Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika usvojila 
Izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu župana Međimurske županije za razdoblje od  01. siječnja do 

30. lipnja 2024. godine 

 

TOČKA 3. 
INFORMACIJA – GOSPODARSTVO MEĐIMURSKE ŽUPANIJE U 2023. GODINI 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Informaciju – gospodarstvo Međimurske 

županije u 2023. godini. Informaciju je utvrdio župan i predložio ju je Skupštini na znanje. 

 
 Odbor za gospodarski razvoj bez primjedbi je raspravio o Informaciji. 
 

Darko Radanović, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poljoprivredu i turizam 

uvodno je prezentirao Informaciju. 

 

U raspravi je sudjelovao Zvonimir Siladi, vijećnik.  

 
Nakon rasprave, Skupština je Informaciju primila na znanje te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o primanju na znanje Informacije – gospodarstvo Međimurske županije u 2023. godini 

TOČKA 4. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI JEDNOKRATNE FINANCIJSKE POTPORE REDOVNIM 

STUDENTIMA ZA AKADEMSKU GODINU 2024./2025. 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o dodjeli jednokratne 

financijske potpore redovnim studentima za akademsku godinu 2024./2025. Prijedlog odluke 

je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o dodjeli jednokratne financijske potpore redovnim studentima za akademsku godinu 
2024./2025. 

 
TOČKA 5. 

PRIJEDLOG II. IZMJENA I DOPUNA FINANCIJSKOG PLANA I GODIŠNJEG PLANA GRAĐENJA I 
ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 2024. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog II. izmjena i dopuna Financijskog 

plana i Godišnjeg plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2024. godinu. 



Prijedlog II. izmjena i dopuna je utvrdio župan te ih je predložio Skupštini na raspravu i 
donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za energetiku, komunalnu i prometnu 

infrastrukturu bez primjedbi su raspravili o Prijedlogu II. izmjena i dopuna Financijskog i 
Godišnjeg plana.  

 
U raspravi su sudjelovali: Ivan Martan, vijećnik i Tibor Vegh, pročelnik Upravnog 

odjela za prostorno uređenje, gradnju i zaštitu okoliša.  
 
Nakon rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika usvojila 

II. izmjene i dopune te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o davanju pozitivnog mišljenja na II. izmjene i dopune Financijskog plana i Godišnjeg plana 

građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2024. godinu 

 

TOČKA 6. 
IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE – TEKUĆE ZALIHE ZA 

RAZDOBLJE 01.01.-30.06.2024. GODINE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o korištenju sredstava proračunske 
zalihe – tekuće zalihe za razdoblje 01.01.-30.06.2024. godine. Izvješće je utvrdio župan te ga 
je predložio Skupštini na raspravu i znanje. 

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Izvješću. 
 
Bez rasprave, Skupština je Izvješće primila na znanje te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o primanju na znanje Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe – tekuće 
zalihe za razdoblje 01.01.-30.06.2024. godine 

 
Ovime je dnevni red iscrpljen te je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine zaključio 

sjednicu u 10:22 sati. 

PROČELNICA                                                                                                             PREDSJEDNIK 
Tamara Blagus, mag.iur.                                                                                         Dragutin Glavina    
 
KLASA:024-02/24-01/8                                                   
URBROJ: 2109-02-24-03 
Čakovec, 26. rujna 2024. 
 
NAPOMENA: 

- sukladno članku 126. Poslovnika Skupštine Međimurske županije sačinjen je audio zapis sa 19. sjednice Skupštine 

Međimurske županije i čuva se u Upravnom odjelu za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove 


